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Abstract (en)
There is described a textile fabric composed of flame-resistant synthetic fibres and containing a stiffening which consists of monofilaments (20,30)
composed of polyesters formed from dicarboxylic acid and diol components into which a flame retardant has been incorporated. The flame retardant
condensed into the polyester backbone comprises structural units of the general formula <IMAGE> where R is an alkylene, an arylene or an
aralkylene radical and R1 is an alkyl, aryl or aralkyl radical. <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird eine textile Flächenbahn aus flammfesten synthetischen Fasern, das eine Versteifung aufweist, welche aus Monofilen (20,30)
aus Polyestern aus Dicarbonsäure und Diolkomponenten bestehen, in die ein flammhemmendes Mittel inkorporiert ist. Das flammhemmende Mittel
besteht aus in die Polyesterketten einkondensierten Kettengliedern mit den Struktureinheiten der allgemeinen Formel <IMAGE> wobei R einen
Alkylen-, Arylen- oder einen Aralkylenrest und R1 einen Alkyl-, Aryl-, oder Aralkylrest bedeuten.
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